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PROTOKÓŁ NR 35/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.31.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  35/2015 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 19 sierpnia 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Ministra Administracji i Cyfryzacji w sprawie zastosowania stawek preferencyjnych  

za zajęcie pasa drogowego w procesie inwestycyjnym regionalnych sieci szerokopasmowych. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację 

Rządowego programu wspierania w 2015 r. organów prowadzących szkoły podstawowe i szkoły 

artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie szkoły podstawowej w obszarze rozwijania 

zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa wśród dzieci i młodzieży – „Książki 

naszych marzeń”. 

5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji  

IX Powiatowego Rajdu Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

5.4. Informacja Przewodniczącej Komisji przetargowej o rozstrzygnięciu postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „ubezpieczenie 

majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” – 

projekty umów z wykonawcami. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz pięciu działek budowlanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po lewej stronie ulicy, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, członka Zarządu pana Lotfi Mansoura i pana Sekretarza. Pani Skarbnik jest na 

urlopie wypoczynkowym. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 
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Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 34/2015 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 13 sierpnia 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 34/2015  

posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 13 sierpnia 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 34/2015 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 13 sierpnia 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.4. Informacja Przewodniczącej Komisji przetargowej o rozstrzygnięciu postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „ubezpieczenie 

majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”  

– projekty umów z wykonawcami. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz pięciu działek budowlanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po lewej stronie ulicy, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem mojego wniosku o rozszerzenie porządku dzisiejszego posiedzenia o punkty 

5.4., 5.5., 5.6.? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia rozszerzony o punkty 5.4., 5.5., 5.6.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Pismo Ministra Administracji i Cyfryzacji w sprawie zastosowania stawek 

preferencyjnych za zajęcie pasa drogowego w procesie inwestycyjnym regionalnych sieci 

szerokopasmowych. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Ministra Administracji i Cyfryzacji  

w sprawie zastosowania stawek preferencyjnych za zajęcie pasa drogowego w procesie 

inwestycyjnym regionalnych sieci szerokopasmowych. 

Minister Administracji i Cyfryzacji przekazuje Kodeks Dobrych Praktyk na rzecz wsparcia 

inwestycji szerokopasmowych przez jednostki samorządu terytorialnego i zwraca uwagę na 

problem opłat za zajęcie pasa drogowego. Pan Minister kieruje apel do samorządowców  

o zastosowanie stawek preferencyjnych za zajęcie pasa drogowego w procesie inwestycyjnym 

regionalnych sieci szerokopasmowych. Rada Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 2008r. ustaliła 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane  

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochrona dróg. 

 

Pan Piotr Marciniak – stawki obowiązujące w naszym powiecie nie są maksymalne. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję nie podejmować żadnej 

decyzji w sprawie zmiany stawek opłat za zajęcie pasa drogowego i zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu zapoznał się z pismem Ministra Administracji i Cyfryzacji w sprawie zastosowania stawek 

preferencyjnych za zajęcie pasa drogowego w procesie inwestycyjnym regionalnych sieci 

szerokopasmowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Ministra Administracji i Cyfryzacji w sprawie zastosowania 

stawek preferencyjnych za zajęcie pasa drogowego w procesie inwestycyjnym regionalnych sieci 

szerokopasmowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Ministra Administracji i Cyfryzacji z dnia 27 marca 2015r. (data wpływu 14 sierpnia 2015r.) 

znak: DT-WIT.415.1.2015 w sprawie zastosowania stawek preferencyjnych za zajęcie pasa 

drogowego w procesie inwestycyjnym regionalnych sieci szerokopasmowych, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie  

i realizację Rządowego programu wspierania w 2015 r. organów prowadzących szkoły 

podstawowe i szkoły artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie szkoły 

podstawowej w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa 

wśród dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację Rządowego programu wspierania w 2015 r. organów 

prowadzących szkoły podstawowe i szkoły artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie 
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szkoły podstawowej w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa 

wśród dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń”. 

Rada Ministrów w dniu 26 maja 2015r. podjęła uchwałę w sprawie Rządowego programu 

wspierania w 2015r. organów prowadzących szkoły podstawowe i szkoły artystyczne realizujące 

kształcenie ogólne w zakresie szkoły podstawowej w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów 

przez promocję czytelnictwa wśród dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń”. Tematem tym 

zajmowaliśmy się już na posiedzeniu w dniu 30 czerwca br. i wyraziliśmy wolę przystąpienia do 

tego programu. Wymagany wkład własny 325zł. W związku z powyższym, proponuję 

zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie  

i realizację Rządowego programu wspierania w 2015r. organów prowadzących szkoły podstawowe 

i szkoły artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie szkoły podstawowej w obszarze 

rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa wśród dzieci i młodzieży – 

„Książki naszych marzeń” i wnieść pod obrady VII sesji Rady Powiatu.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na przystąpienie i realizację Rządowego programu wspierania w 2015 r. organów prowadzących 

szkoły podstawowe i szkoły artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie szkoły 

podstawowej w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa wśród 

dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń” i postanowił wnieść pod obrady VII sesji Rady 

Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 17 sierpnia 2015r. znak: 

PS.0420.2.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie i realizację Rządowego programu wspierania w 2015 r. organów prowadzących 

szkoły podstawowe i szkoły artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie szkoły 

podstawowej w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa wśród 

dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

organizacji IX Powiatowego Rajdu Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji IX Powiatowego Rajdu Rowerowego. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody 

na organizację IX Powiatowego Rajdu Rowerowego w niedzielę 27 września 2015r. Wzorem lat 

poprzednich o wsparcie finansowe, organizacyjne i materialne zwróciliśmy się do lokalnych firm, 

ochotniczych straży pożarnych i innych podmiotów, które co roku włączają się w organizację tego 

przedsięwzięcia. Proponuje się następujący przebieg trasy: Aleksandrów Kujawski – Stawki –

Odolion - Nowy Ciechocinek – Ciechocinek – Podole – Siarzewo – Dymiec – Nieszawa – 

Niestuszewo – Turzno - Ośno Drugie -  Aleksandrów Kujawski. Postój zaplanowany jest na 

stadionie miejskim w Nieszawie, na co wyraził zgodę Burmistrz Nieszawy.  
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W budżecie zabezpieczone są środki finansowe na zakup m.in. nagród rzeczowych, 

identyfikatorów, słodyczy, artykułów papierniczych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na organizację IX Powiatowego Rajdu 

Rowerowego w niedzielę 27 września 2015r. i zaakceptować przebieg trasy rajdu: Aleksandrów 

Kujawski – Stawki –Odolion - Nowy Ciechocinek – Ciechocinek – Podole – Siarzewo – Dymiec – 

Nieszawa – Niestuszewo – Turzno - Ośno Drugie -  Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na organizację IX Powiatowego Rajdu Rowerowego w niedzielę  

27 września 2015r. i zaakceptował przebieg trasy rajdu: Aleksandrów Kujawski – Stawki –Odolion 

- Nowy Ciechocinek – Ciechocinek – Podole – Siarzewo – Dymiec – Nieszawa – Niestuszewo – 

Turzno - Ośno Drugie -  Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 18 sierpnia 2015r. znak: 

PS.425.3.2015 w sprawie organizacji IX Powiatowego Rajdu Rowerowego, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Informacja Przewodniczącej Komisji przetargowej o rozstrzygnięciu postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

„ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz  

z jednostkami organizacyjnymi” – projekty umów z wykonawcami. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Informacja Przewodniczącej Komisji 

przetargowej o rozstrzygnięciu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na „ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” – projekty umów z wykonawcami. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pan Piotr Marciniak – Komisja przetargowa, powołana przez Zarząd Powiatu, przeprowadziła 

postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

„ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami 

organizacyjnymi”. W przedłożonej przez Przewodniczącą Komisji przetargowej informacji podane 

są nazwy oferentów i ceny. Komisja dokonała oceny złożonych ofert i wnioskuje o wybór 

najkorzystniejszej oferty tj.: 

1) dla części 1 postępowania „Ubezpieczenie majątku, odpowiedzialności cywilnej i osób Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” – złożonej przez InterRisk 

Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Vienna Insurance Group Warszawa reprezentowane przez 

PROBI Sp. zo.o. Spółka komandytowa Toruń z ceną brutto 64.209,03zł, 

2) dla części 2 postępowania „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu 

Aleksandrowskiego” – złożonej przez UNIQA Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Łódź z ceną 

brutto 51.400zł, 
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3) dla części 3 postępowania „Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku” - złożonej przez Towarzystwo 

Ubezpieczeń INTER Polska S.A. Warszawa Przedstawicielstwo Centralne w Toruniu z ceną 

brutto 30.010zł, 

Przedłożone zostały również projekty umów z wykonawcami. 

 

Pan Dariusz Wochna - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić wyniki 

przeprowadzonego  postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na „ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz 

z jednostkami organizacyjnymi” i dokonać wyboru najkorzystniejszej oferty tj.: 

1) dla części 1 postępowania „Ubezpieczenie majątku, odpowiedzialności cywilnej i osób Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” – złożonej przez InterRisk 

Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Vienna Insurance Group Warszawa reprezentowane przez 

PROBI Sp. zo.o. Spółka komandytowa Toruń z ceną brutto 64.209,03zł, 

2) dla części 2 postępowania „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu 

Aleksandrowskiego” – złożonej przez UNIQA Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Łódź z ceną 

brutto 51.400zł, 

3) dla części 3 postępowania „Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku” - złożonej przez Towarzystwo 

Ubezpieczeń INTER Polska S.A. Warszawa Przedstawicielstwo Centralne w Toruniu z ceną 

brutto 30.010zł, 

oraz zawrzeć umowy z wykonawcami. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził wyniki przeprowadzonego  postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „ubezpieczenie majątku i innych interesów 

Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” i dokonał wyboru 

najkorzystniejszej oferty tj.: 

1) dla części 1 postępowania „Ubezpieczenie majątku, odpowiedzialności cywilnej i osób Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” – złożonej przez InterRisk 

Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Vienna Insurance Group Warszawa reprezentowane przez PROBI 

Sp. zo.o. Spółka komandytowa Toruń z ceną brutto 64.209,03zł, 

2) dla części 2 postępowania „Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu 

Aleksandrowskiego” – złożonej przez UNIQA Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Łódź z ceną brutto 

51.400zł, 

3) dla części 3 postępowania „Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku” - złożonej przez Towarzystwo 

Ubezpieczeń INTER Polska S.A. Warszawa Przedstawicielstwo Centralne w Toruniu z ceną 

brutto 30.010zł, 

oraz postanowił zawrzeć umowy z wykonawcami. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Informacja Przewodniczącej Komisji przetargowej z dnia 18 sierpnia 2015 r. znak: Rz.272.4.2015  

o rozstrzygnięciu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na „ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz 

z jednostkami organizacyjnymi” oraz projekty umów z wykonawcami, stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz pięciu działek 

budowlanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po lewej 

stronie ulicy, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz 

pięciu działek budowlanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego –  

po lewej stronie ulicy, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pan Piotr Marciniak – Zarząd Powiatu 12 marca 2015r. podjął uchwałę w sprawie sporządzenia  

i podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

Następnie w dniu 23 kwietnia 2015r. ogłosił pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

przedmiotowych działek. Przetarg ten odbył się w dniach 8 i 9 czerwca br. i zakończył się 

wynikiem negatywnym z powodu braku oferentów. Działki po prawej stronie ulicy Wyspiańskiego 

wystawiane są do sprzedaży od 2006r., a działki po lewej stronie ulicy Wyspiańskiego od 2014r. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaproponował obniżenie ceny 

wywoławczej w drugim przetargu o 23% i przedłożył stosowny projekt uchwały. Przetarg 

planowany jest na 28 i 29 września br.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz 

pięciu działek budowlanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego  

– po lewej stronie ulicy, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, w wersji 

przedłożonej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz pięciu działek budowlanych położonych w 

Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po lewej stronie ulicy, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  
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Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 19 sierpnia 2015 r. 

znak: GN.Gg.6840.4.2013.2014.2015 wraz projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia 

drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż ośmiu działek budowlanych położonych 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po prawej stronie ulicy oraz pięciu działek 

budowlanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – po lewej stronie 

ulicy, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pan Piotr Marciniak – Zarząd Powiatu w dniu 9 lipca 2015r. po zatwierdzeniu wyników 

negatywnych z pierwszego przetargu ustnego na wynajem lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B postanowił obniżyć cenę wynajmu w 

drugim przetargu do kwoty: dla lokalu o pow. 28,60 m
2
 – 350zł + VAT, dla lokalu o pow. 67,50 m

2
 

– 800zł + VAT. W związku z powyższym, Naczelnik Wydziału Geodezji przedkłada przedmiotowy 

projekt uchwały. Przetarg planowany jest na 30 września 2015r. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego, w wersji przedstawionej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 19 sierpnia 2015 r. 

znak: GN.Gg.6845.1.2015 wraz projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia 

drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  

Na dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu zaprosiłem panią Wiolettę Wiśniewską Dyrektor 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, którą witam.  

Pragnę poinformować członków Zarządu Powiatu, że do Starosty wpłynęło pismo od mieszkańców 

i pracowników Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

skarga na  panią Dyrektor. Pismo to jest anonimowe. Niemniej jednak, podjąłem decyzję, żeby  

na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu zapoznać z treścią pisma panią Dyrektor.  

 

 

Odczytane zostało pismo pracowników i mieszkańców Samodzielnego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, skarga na  Dyrektora Samodzielnego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – nie będę komentował treści tego pisma i proponuję, żeby Zarząd Powiatu 

przekazał je Dyrektorowi Samodzielnego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku celem 

złożenia wyjaśnień i ustosunkowania się do zarzutów w terminie do 7 września br. 

Nie tak dawno podobna sytuacja miała miejsce w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie 

Kujawskim. Pan Prezes Powiatowego Szpitala złożył stosowne wyjaśnienia i według naszej oceny 

sprawa została wyjaśniona. Gro zarzutów, o których pisali pracownicy, nie potwierdziło się.  

Po rozmowach z pracownikami, pracownicy bodajże byli ankietowani, z 2/3 zarzutów wycofali się, 

pozostały tylko żądania płacowe, co jest tendencją ogólnokrajową, ponieważ płace są niskie. 

Pozostałe kwestie wnoszone w piśmie nie potwierdziły się.   Mamy odpowiedź od pana Prezesa. 

 

Pani Wioletta Wiśniewska Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku – panie Starosto! jeżeli pan pozwoli to chciałabym odnieść się do treści 

tego pisma, które odczytane zostało do protokołu i będzie stanowiło załącznik do niego, a więc 

będzie ogólnie dostępne dla wszystkich. W związku z tym, nie mogę wyjść bez słowa. Jeszcze dziś 

złożę obszerne wyjaśnienia na piśmie i postaram się jak najszybciej przedłożyć je Zarządowi 

Powiatu. Mogę powiedzieć tylko tyle, że jestem zdegustowana samą treścią pisma, aczkolwiek ktoś 

dołożył dużych starań, nie jest to na pewno, w cudzysłowu powiem, „podrzędny pracownik”, żeby 

oczernić mnie i w oczach Zarządu Powiatu bardzo źle przedstawić. Inna sprawa, że jednak stanowi 

to anonim. W sprawie anonimów podejmowałam inne decyzje.  Zaprzeczam temu co zawiera to 

pismo. Przede wszystkim, co mnie najbardziej oburzyło, że jestem niedostępna dla pracowników. 

Jest to zdumiewające i niebywałe. Na pewno nie zatrudniłam osobistej sekretarki, bo ta pani jest  

u nas na stażu i nie uważam, żeby była moją osobistą sekretarką. Nie uważam też zatrudnienia 

sekretarki za rzecz naganną, bo tak powinien funkcjonować sekretariat.  

 

Pan Dariusz Wochna – pani Dyrektor! my się nie odnosimy do treści pisma. Odczytaliśmy je  

i prosimy o ustosunkowanie się do niego na piśmie.  

 

Pani Wioletta Wiśniewska – o wielu sprawach pan Starosta wie, bo na bieżąco informuję,  

w kwestii m.in. remontów i tak dalej.  

 

Pan Dariusz Wochna – ja nic nie kwestionuję i nie oceniam.  



10 
 

PROTOKÓŁ NR 35/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

Pani Wioletta Wiśniewska – chciałabym podkreślić, że nie jest tak, że nie jestem dostępna dla 

pracowników. Nie nadużywam samochodu służbowego, bo mam swój prywatny i nim się 

poruszam. Natomiast w kwestii leczenia i zajmowania stanowiska co do wypisów pacjentów 

decyzję podejmuje lekarz psychiatra i Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa, który został wyłoniony  

w drodze konkursu, z którym pracuje mi się bardzo dobrze. Absolutnie nie stosuję zastraszania   

i wydaje mi się, że jestem otwarta dla pracowników. Mało tego, myślę, że w sposób prawidłowy 

postępuję z nimi, ucząc ich wręcz podejmowania decyzji, wielokrotnie dyskutujemy, nie zdarzyło 

się, żeby ktoś do mnie zapisywał się w kolejce, bo nie ma tak wielu istotnych spraw, żeby musieli 

zapisywać się do mnie w kolejce. Jest to rzecz niebywała, nie wiem czym spowodowana. Myślę, że 

idzie się w kierunku takim aby pozbawić mnie dobrego imienia, na co na pewno nie pozwolę.  

Pan Starosta powinien być z mojej dotychczasowej pracy zadowolony, bo swoje obowiązki 

wykonuję nienagannie. Mogę powiedzieć tylko tyle, że jest mi przykro. Wspomnę tylko, że 

początki pracy pana Wojciecha Marjańskiego Dyrektora SP ZL-O były podobne, co pewnie 

potwierdzi, też były tego typu listy, ale nigdy nie kierowałam ich na Zarząd, pozwoliłam panu 

Marjańskiemu załatwić te sprawy osobiście. Listy takie wpływały również do mnie, ale ja 

zostawiałam to w gestii pana Dyrektora, który robił z pracownikami spotkania. 

 

Pan Dariusz Wochna – taka była pani decyzja. 

 

Pani Wioletta Wiśniewska – później te sprawy wyciszyły się. Ja myślę, że to jest spowodowane 

zmianą na stanowisku dyrektora. Każda zmiana niesie za sobą pewnego rodzaju emocje  

i zawirowania. Natomiast, dla nikogo katem nie jestem i absolutnie nie staram się nim być.  

 

Pan Lotfi Mansour – skąd mamy pewność, że to pismo napisali pracownicy tego zakładu?  

Jeżeli okaże się nieprawdą to co zawiera to pismo to co dalej, jest to uderzenie w Dyrektora? 

 

Pan Dariusz Wochna – ja nie wiem kto to pismo napisał. Podpisane jest mieszkańcy i pracownicy. 

Ja odnoszę się do jego treści i podjąłem decyzje, że będzie ono rozpatrzone co do treści, a 

niewątpliwie treść dotyczy działalności zakładu, tego nikt nie może zakwestionować. W związku  

z tym, taka moja decyzja, żeby pani Dyrektor ustosunkowała się do niego, wyjaśnienia przedstawiła 

na piśmie, które przedłożone zostaną Zarządowi Powiatu i wówczas zdecydujemy, czy 

podejmujemy dalsze kroki, czy te wyjaśnienia pani Dyrektor będą wystarczające.   

 

Pan Lotfi Mansour – jeżeli okaże się, że nieprawdą jest to co napisane jest w tym piśmie, to jest 

bezpośrednie uderzenie w interesy pacjentów, mieszkańców, personelu, lekarzy, którzy tam pracują.  

Byłbym tutaj bardzo ostrożny. 

 

Pan Dariusz Wochna – jestem ostrożny, nie oceniam, nie komentuję, pani Dyrektor najlepiej wie 

jak jest i stosowne wyjaśnienia nam złoży.  

 

Pan Wojciech Marjański – potwierdzam słowa pani Dyrektor, że faktycznie na początku mojej 

działalności pojawiły się takie same pisma i donosy, i tak samo sygnowane były „mieszkańcy  

i pracownicy”. Wszystkie sprawy były rozpatrzone. Otarło się niestety o Radę Powiatu. Jeden  

z radnych powiatu złożył skargę na moje funkcjonowanie związane z wypisaniem jednego  

z pacjentów. Otarło się to również o organy ścigania, bo również było doniesienie do prokuratury.  
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Myślę, że  tu nie ma krzty nagonki z naszej strony, tylko z powodu nie podjęcia jakichkolwiek 

działań możemy obawiać się, że faktycznie pojawi się sugestia „zamiatania pod dywan” i nie 

rozwiązania tej sytuacji. Myślę, że wszyscy jak tu siedzimy chcemy tylko dobra.   

 

Pan Dariusz Wochna – wydaje mi się, że lepiej się tym zająć, wyjaśnić, aniżeli pozostawić bez 

wyjaśnienia.  

 

Pan Wojciech Marjański – w związku z tym, że pismo będzie załącznikiem do protokołu, należy 

zakreślić nazwiska mieszkańców zakładu, które się w nim pojawiły.  

 

Pani Wioletta Wiśniewska – ja obawiam się tego, że to pismo w formie załącznika spowoduje 

nagonkę na moją osobę i zdyskredytuje to mnie w oczach pracowników, a to raczej nie powinno 

mieć miejsca. 

Pewne zmiany następują w zakresie dyscypliny wobec personelu medycznego, ale to jest wszystko 

w zakresie Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa, o czym ja wiem i ja to akceptuję.  To nie jest 

drastyczne podejście do pracowników. Jest gro spraw, które Zastępca Dyrektora zauważa, które ja 

akceptuję. Nie wtrącam się w te działania, bo uważam, że słusznie postępuje. Pewnego rodzaju 

dyscyplina ma służyć tylko dobru zakładu. Kwestia „wystawiania za furtkę”, nic takiego nie ma 

miejsca. To zupełnie inaczej wygląda. Tak naprawdę kontakt z pracownikami mam praktycznie na 

każdym szczeblu, bo ja często chodzę po zakładzie. Dodam tylko, że nie minął tydzień od 

rozpoczęcia mojej pracy, kiedy nazwano mnie osobą despotyczną, nie wiem na jakiej podstawie, ale 

tak mnie oceniono. Uważam, że można to nazwać nieobiektywną oceną. Dla mnie jest to co 

najmniej niesprawiedliwe.  

 

Pan Dariusz Wochna – dziękuję pani Dyrektor za udział w posiedzeniu Zarządu i proszę panią 

Dyrektor o ustosunkowanie się do treści pisma w terminie do 7 września.   

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się ze skargą pracowników i mieszkańców Samodzielnego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku na  Dyrektora Samodzielnego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku i postanowił wystąpić do Dyrektora SP ZL-O o złożenie wyjaśnień  

i ustosunkowanie się do zarzutów zawartych w skardze w terminie do 7 września br. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:31. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


